

[Texte]

there is an ideal place to live in Canada it is in that riding. The two main cities there of course, as you might know, are Kelowna and Vernon, and it is in the south central part of British Columbia.

Mr. Pietz: I am Allan Pietz from the riding of Welland in the Niagara Peninsula and I am an alternate.

Mr. Oostrom: I am John Oostrom, and I am from Willowdale. I am a regular member on the committee.

M. Gravel: Michel Gravel, Montréal—Gamelin. Je remplace M. Blackburn.

M. Chartrand: Gilbert Chartrand, Verdun—Saint-Paul, membre régulier.

M. Guilbault (Drummond): Jean-Guy Guilbault, Drummond, membre régulier.

Mr. Witer: Andrew Witer, from the riding of Parkdale—High Park, which is in west Toronto.

Mr. Plamondon: Louis Plamondon, Richelieu.

Mr. Dingwall: Dave Dingwall, Cape Breton—East Richmond, Nova Scotia.

The Chairman: What we have before us today are a number of other items of business which must be dealt with, the first of which is the election of a vice-chairman. Do we have any nominations for vice-chairman? Mr. Hudon.

M. Hudon: Je propose M. Vince Dantzer comme vice-président de ce Comité permanent de la Chambre des communes.

M. Dingwall: J'appuie la motion.

The Chairman: Seconded by Mr. Dingwall. Mr. Dingwall, I am afraid you are on the committee as an alternate and the two regular members are here. Did one of the regular members . . . ?

• 1540

Mr. Dingwall: He paid me, so I had to . . .

The Chairman: Is there a seconder to the motion? Mr. Oostrom.

Motion agreed to

The Chairman: We could take a moment for a statement if you would like.

Mr. Dantzer: Yes, thank you very much. I appreciate the honour you have bestowed on me this afternoon and I too am impressed with the composition of this particular committee. I have been here for only four years, and it is a strange feeling to be sitting among so many people. But I am sure it is to be a very successful committee because I think it is a well balanced committee. I note we have some real experts there in the opposition; Mr. Allmand has been on the committee a long time, I think, and the previous chairman. So I think we are going to have a very successful four years.

The Chairman: Thank you, Mr. Dantzer. The next thing we need to function properly is a motion which would enable us to print 1,000 copies of the *Minutes of Proceedings and Evi-*

[Traduction]

y a deux villes principales, comme vous le savez, Kelowna et Vernon, et c'est au centre sud de la Colombie-Britannique.

M. Pietz: Je m'appelle Allan Pietz, de Welland, dans la péninsule du Niagara, et je suis membre substitut.

M. Oostrom: Je m'appelle John Oostrom, de Willowdale. Je suis membre de ce Comité.

Mr. Gravel: Michel Gravel, Montreal—Gamelin. I am replacing Mr. Blackburn.

Mr. Chartrand: Gilbert Chartrand, Verdun—Saint-Paul, a regular member.

Mr. Guilbault (Drummond): Jean-Guy Guilbault, Drummond, regular member.

M. Witer: Andrew Witer, de la circonscription de Parkdale-High Park, dans l'ouest de Toronto.

M. Plamondon: Louis Plamondon, Richelieu.

M. Dingwall: Dave Dingwall, Cap-Breton-East Richmond, Nouvelle-Écosse.

Le président: Il nous faut faire d'autres choses aujourd'hui, et d'abord élire un vice-président. Y a-t-il des propositions? Monsieur Hudon.

Mr. Hudon: I move that Mr. Vince Dantzer be Vice-Chairman of this Standing Committee.

Mr. Dingwall: I second the motion.

Le président: Appuyé par M. Dingwall. Monsieur Dingwall, je crois que vous êtes membre substitut, et il y a deux membres réguliers présents. Est-ce que l'un des membres réguliers . . . ?

M. Dingwall: Il m'a payé, alors, je devais . . .

Le président: Quelqu'un veut-il appuyer la motion? Monsieur Oostrom.

La motion est adoptée.

Le président: Vous pouvez faire une brève déclaration, si vous le voulez.

M. Dantzer: Oui, merci beaucoup. Je vous suis reconnaissant de l'honneur que vous me faites; moi aussi, je suis impressionné par la composition de ce Comité. Je suis ici depuis quatre ans, et c'est un peu bizarre de voir tant de personnes autour de la table. Mais je pense que notre Comité sera couronné de succès, car il est bien équilibré. Nous avons de vrais experts parmi les membres de l'opposition. Je pense que M. Allmand est au comité depuis longtemps, et il y a l'ancien président. Donc, je pense que les quatre années à venir seront fructueuses.

Le président: Merci, monsieur Dantzer. Nous avons besoin d'une motion autorisant l'impression de 1000 exemplaires des procès-verbaux et témoignages du comité. C'est la quantité